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ب�ا به ج�ا ماندن حس�رتی دیگ�ر ب�رای مخاطبان 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران در بهار سال جاری، 
ب�از هم نرمک نرمک س�خن از برگ�زاری یک رویداد 
مجازی به می�ان آمد. این رویداد ک�ه از روزها پیش 
از آغاز ش�دن، غوغایی برای برگزاری اش در رسانه ها 
ب�ه پا کرده بود، همچنان موافق�ان و مخالفان خود را 

دارد.
به گ��زارش ایس��نا، تورنمنت دومین نمایش��گاه مجازی 
کتاب تهران از اواخر پاییز گذشته آغاز شد؛ باز هم همچون 

همیشه با فراخوان ها و اطلاعیه های اولیه.
۱۳ آذرماه ۱۴۰۰ بود که از انتصاب رئیس این رویداد خبر 
رسید؛ »یاسر احمدوند، معاون امور فرهنگی وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی طی حکمی علی رمضانی را به عنوان رئیس 

دومین نمایشگاه مجازی کتاب تهران منصوب کرد«.
۱۵ آذرماه بود که دومین نمایش��گاه مجازی کتاب، پای 
طراحان و هنرمندان را نیز به بازی کش��اند و برای طراحی 

پوستر این رویداد فراخوان داد.
پ��س از ای��ن، در ۶ دی م��اه فراخوان بخ��ش بین الملل 
»نمایش��گاه مجازی کتاب تهران« منتش��ر ش��د و از کلیه 
ناشران، مؤسس��ات فرهنگی، نهادها، انجمن ها، تشکل های 
نش��ر و آژانس های ادبی واجد ش��رایط دعوت ش��د تا برای 
حضور در بخش بین الملل »دومین نمایشگاه مجازی کتاب 

تهران« ثبت نام کنند.
۸ دی ماه بود که جزئیاتی بیش از پیش درباره این رویداد 
منتش��ر شد؛ رئیس دومین نمایشگاه مجازی کتاب با اعلام 
زمان ثبت  نام ناش��ران داخلی، از زمان تقریبی برگزاری این 

رویداد خبر داد.
۱۱ دی ثبت نام ناش��ران داخلی برای نمایش��گاه مجازی 

کتاب شروع شد. 
۱۲ دی، همزم��ان ب��ا این که هماهنگی ه��ای لازم برای 
برگزاری »دومین نمایش��گاه مجازی کت��اب تهران« انجام 

شد، معاون ارتباطات و پاسخگویی دومین نمایشگاه مجازی 
کتاب تهران از ثبت نام ۶۵۳ ناش��ر داخلی پس از گذش��ت 
یک روز از آغاز ثبت نام ناش��ران برای حضور در این رویداد 

خبر داد.
۱۴ دی ماه همزمان با انتش��ار خبری درخصوص آخرین 
مهلت ثبت نام ناشران برای نمایشگاه، زمان ثبت  نام ناشران 
و نمایندگی ناشران خارجی برای حضور در دومین نمایشگاه 

مجازی کتاب تهران نیز اعلام شد.
پس از اعلام فرصتی برای رفع نواقص ثبت نامی به ناشران 
در روزهای میانی دی ماه ۱۴۰۰، ۱۹ دی بود که در جلسه 
هماهنگی خانه کتاب و ادبیات ایران با ش��رکت ملی پست، 
ب��ر همکاری های دوجانبه برای ارس��ال به موقع و درس��ت 

کتاب ها به دست مخاطبان تاکید شد.
همه چیز در هیاهوی برگزاری دومین نمایش��گاه مجازی 
کتاب بود که ناگهان یک پایان نگاه های منتظر این رویداد 
را نگ��ران کرد؛ ماجرا از این قرار بود که نمایش��گاه مجازی 
کتاب استان آذربایجان غربی با احوالی نگران کننده به پایان 
رسید؛ نگرانی ای که البته بررسی ها نشان می دادند چندان 
هم دور از انتظار نیس��ت. حت��ی علیرضا نوروزی، مدیر کل 
فرهنگ و ارش��اد اسلامی آذربایجان غربی در مراسم پایانی 
این رویداد در حالی از فروش ۴ هزار و ۵۳۸ جلد کتاب خبر 
داده بود که به گفته او، این میزان فروش نسبت به جمعیت 

۳ میلیونی استان »بسیار پایین« بود.
اندکی بعد پای مخاطبان نی��ز آرام آرام به این رویداد باز 
ش��د؛ ۲۱ دی ماه، زمان ثبت نام ب��رای دریافت بن اعتباری 
خرید کتاب برای اعضای هیئت علمی، طلاب و دانشجویان 
سراس��ر کش��ور در دومین نمایش��گاه مجازی کتاب تهران 

اعلام شد. 
و بالاخره نوبت به پرسش و پاسخ درباره دومین نمایشگاه 
مجازی کتاب رس��ید. رئیس این رویداد در نشستی خبری 
که در روز ۲۶ دی برگزار شد، به توضیحاتی کلی درخصوص 
بهبود زیرساخت نمایشگاه، و ثبت نام ۲۰۱۴ ناشر و افزایش 
۱۵ درصدی نس��بت به س��ال گذشته بس��نده کرد و البته 
گفت که مخاطبان چهار روز قبل از آغاز نمایشگاه می توانند 
به س��امانه نمایشگاه مراجعه و کتاب های خود را خریداری 

کنند.
خبر آغاز ثبت نام س��ازمان  ها و نهادها ب��رای دریافت بن 
کتاب که توسط مشاور اجرایی معاونت امور فرهنگی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی اعلام شد، از آخرین خبرهای قابل 

توجهی بود که پیش از آغاز این رویداد رسید. 

همه چیز درباره نمایشگاهی که هنوز مخالفانی دارد
چن�د س�اعت از اختتامی�ه پرحاش�یه جش�نواره 
فیلم فجر گذش�ته و هن�وز لو رفتن اس�امی، پخش 
غیرقانونی ی�ک فیلم و ماج�رای آراء مردمی بحثی 
داغ است و احتمالا تا چند روز دیگر هم ادامه داشته 
باش�د. البته مدیران مربوط وع�ده پیگیری همه این 
اتفاق ه�ا را داده اند ول�ی آنچه پیش آم�د در تاریخ 
جشنواره فیلم فجر ثبت می شود و فقط باید امیدوار 
بود در دوره بعدی که قرار است بین المللی هم برگزار 
شود، عزمی جدی برای حفظ اعتبار جشنواره وجود 

داشته باشد.
ب��ه گزارش ایس��نا، بامداد ۲۳ بهمن ماه رییس س��ازمان 
س��ینمایی که در اختتامیه قصد داش��ت در یک سخنرانی 
کوت��اه چند نکته را مط��رح کند ، با اس��تقبالی که از این 
جمل��ه اش »می دانم همه منتظر رس��یدن به بخش جوایز 
هس��تید« صورت گرفت حرفهایش را نیمه کاره رها کرد تا 
در بخش تجلی اراده ملی همه را عنوان کند ولی با این حال 
در ی��ک گفت وگوی زنده تلویزیونی درباره حذف س��یمرغ 
مردمی، لو رفتن فهرست جایزه ها و پخش یکی از فیلم های 
جشنواره صحبت کرده و با وجود تمام اتفاق های بحث برانگیز 
جشنواره فجر به این رویداد نمره قبولی داده و تاکید کرده که 
سال بعد با ش��رایط بهتر به صورت بین المللی برگزار خواهد 
ش��د. او درباره آراء مردمی با اش��اره به اعتراض عباس نادران 
- تهیه کننده ش��ادوران- و اینکه اولین بار موضوع تخلف را او 
اعلام کرد گفت: طی بررس��ی های انجام شده، متوجه شدیم 
اینترنت یکسری سینماها در زمان نمایش برخی فیلم ها قطع 
شده است. همچنین بین آراء اعلام شده و آرایی که از جریان 
رای گیری خارج شده اند، تناقض وجود داشته است. خیلی ها 
گفتند اگر جایزه را حذف کنیم خودزنی بزرگی انجام داده ایم 
اما من معتقدم که ما از آراء مردمی صیانت کردیم. وقتی تخلف 
صورت می گیرد، باید محکم بایستیم و معتقدم باید تکلیف را 
روشن می کردیم. این ماجرا توسط حراست سازمان سینمایی 
در حال بررسی است که چرا اینترنت چند سینما در ساعات 
مش��خصی قطع شده اس��ت. در این باره مسعود نقاش زاده - 
دبیر جشنواره فجر - هم در حاشیه مراسم پایانی گفته است:  
تناقض ه��ای زیادی در داده ها وجود داش��ت و تعداد آراء قال 
توجهی برای بعضی س��انس ها ثبت نشده بود، بنابراین برای 
حفاظ��ت از حقوق صاحبان آثار و رأی مردم تصمیم گرفتیم 
آنچه را مطمئن نیستیم اعلام نکنیم. خزاعی درباره لو رفتن 
اسامی برگزیده های جشنواره هم بیان کرد: در حال بررسی 
هستیم تا مشخص ش��ود خبرنگار و سایت مربوطه آمار را 

از کجا آورده اند؟ این جرم است و حراست سازمان در حال 
پیگیری اس��ت. همچنین در سینماهایی که تخلف صورت 
گرفته هم باید مش��خص ش��ود عمدی در کار بوده یا خیر 
و در نهایت کس��انی که آراء را تکثیر کردند باید مش��خص 
ش��وند. در این باره مس��عود نق��اش زاده هم همانند خزاعی 
تقصیر کار را بیشتر متوجه رسانه منتشرکننده دانسته و بدون 
اش��اره به اینکه از چه منبعی یک فهرست محرمانه به بیرون 
از جش��نواره و هیات انتخاب درز کرده، گفته است:  متاسفانه 
بی اخلاقی در حوزه رسانه ای کم نیست.  هرکسی که در سینما 
کار می کند می داند رأی هیات داوران اطلاعات  محرمانه است 
تا وقتی که روی اس��تیج نتایج مشخص شود. از اهالی شریف 
رس��انه درخواست داریم این مورد را مدیریت کنند تا ببینیم 
 چه کسی چنین جریانی را دنبال می کند. ما قطعا پیگیر این 
مورد هستیم. اسامی افراد خاطی اگر به اطلاعات کافی برسیم 
منتش��ر خواهد ش��د. خزاعی هم در گفت وگوی در برنامه 
»هف��ت« به پخش ش��دن بخش هایی از فیلم س��ینمایی 
»علفزار« در جریان جش��نواره فجر هم اشاره کرده و گفته 
است: این موضوع را هم حراست سازمان سینمایی پیگیری 
می کند چون بخش از فیلم »علفزار« روی س��ه پایه جلوی 
پرده یکی از سینماها ضبط شده است و مشخص می شود 
ک��ه از کدام س��ینما و صندلی اتفاق افتاده اس��ت. رییس 
س��ازمان س��ینمایی درباره اعمال محدودیت ها در سازمان 
سینمایی و ممیزی  و توقیف فیلم های دارای پروانه نمایش 
هم گفت: ما آمده ایم تا محدودیت ها را برداریم. فیلمسازها 
در چند س��ال اخیر در مضامین خاصی محدود شده اند اما 
آی��ا همه س��ینمای ایران به طبقه خاصی محدود اس��ت و 
آیا ما اجازه داریم تسری دهنده این فضا باشیم؟ بنابراین این 
مسائل زائد باید حذف شوند تا به نقطه اوج برسیم. پرداختن 
ب��ه موضوعات مختلف در فیلم ه��ا از راهکارهای ما برای از 
بین محدودیت هاست؛ مردم حق دارند روی پرده، سینمای 

ملی ببینند. 

پاسخ هایی برای حاشیه های ناتمام یک جشنواره

در حالی که بس�یاری از رویدادهای س�ینمایی تمهیدات سختگیرانه  
بهداش�تی را در پی�ش گرفته ان�د، اما در مراس�م اعطای جوایز اس�کار 

میهمانان نیازی به ارائه گواهی واکسیناسیون کووید ندارند.
به گزارش ایس��نا به نق��ل از گاردین، بنابر اعلام رس��انه های خبری میهمانان 
مراس��م نود و چهارمین دوره جوایز س��ینمایی اسکار امسال برای حضور در این 
مراس��م نیازی به ارائه گواهی واکسیناسیون کرونا ندارند و تنها ارائه تست منفی 

PCR و یا آزمایش سریع آنتی ژن در روز برگزاری مراسم کفایت خواهد کرد. 
پس از برگزاری مراس��م س��ال گذش��ته در س��الن یونیون استیش��ن، مراسم 
اس��کار ۲۰۲۲ بار دیگر در سالن بزرگ دالبی تئاتر لس آنجلس برگزار می شود و 
همچنین این نخس��تین باری خواهد بود که این جوایز از سال ۲۰۱۸ تاکنون با 
حضور یک مجری برگزار خواهد شد، گرچه هنوز نام مجری اسکار ۲۰۲۲ اعلام 

نشده است. 
تصمیم آکادمی گرچه از نظر فنی مطابق با دس��تورالعمل های بخش بهداشت 
لس آنجلس است، اما عدم الزام واکسیناسیون در تضاد با دیگر مراسم ها و جوایز 
مهم اس��ت. جوایز انجمن بازیگران س��ینما و جوایز انتخاب منتقدان هر دو ارائه 

گواهی واکسیناس��یون و آزمایش منفی را به عنوان شرایط اصلی برای میهمانان 
اعلام کرده اند. 

»ج��وی برلین« مدیر عامل انجمن انتخاب منتقدان، به هالیوود ریپورتر گفت: 
»من نمی توانم مردم را به نمایشی دعوت کنم که در آن احساس امنیت نکنند. 
ما ۱۰۰% واکس��ینه خواهیم ش��د و نیاز به آزمایش PCR منفی در ۴۸ ساعت 

پس از رویداد داریم«.
برخ��ی از تحلیلگ��ران تصمیم آکادمی اس��کار را ش��وکه کننده و در راس��تای 

سیاست های ضدواکسیناسیون توصیف کرده اند. 
مراس��م اعطای جوایز اس��کار که در چند س��ال اخیر با افت محس��وس شمار 
مخاطبان همراه ش��ده در تلاش اس��ت امسال به ش��رایط عادی خود بازگردد و 
شاید عدم الزام واکسیناس��یون برای هنرمندان در جهت تسهیل حضور آنها در 
مراس��م و رونق بخش��یدن به ش��ب اعطای جوایز و افزایش شمار مخاطبان این 

مراسم است. 
نامزدهای اس��کار ۲۰۲۲ هفته گذش��ته با نامزدی فیلم »قدرت سگ« ساخته 
»جین کمپیون« در ۱۲ ش��اخه اعلام شد. مراسم اعطای جوایز نود و چهارمین 
دوره جوایز س��ینمایی اس��کار روز ۲۷ مارس ۲۰۲۲ )بامداد دوشنبه ۸ فروردین 

۱۴۰۱( برگزار می شود.

تصمیم عجیب آکادمی برای برگزاری مراسم اسکار ۲۰۲۲

آتش س�وزی ته�ران دام�ن یک�ی از زیباتری�ن و 
تاریخی تری�ن بخش ه�ای ب�ازار ب�زرگ را گرف�ت. 
مس�ؤولان میراث فرهنگ�ی تهران درحال بررس�ی 

میزان خسارت های احتمالی واردشده هستند.
به گزارش ایسنا، براس��اس گزارش سازمان آتش نشانی، 
پاس��اژی در تیمچ��ه حاجب الدوله در بازار تهران س��اعت 
۷:۳۸ صبح ش��نبه ۲۳ بهمن ماه دچار حریق ش��د. اگرچه 
آتش اطفاء ش��د، اما به گفته ملکی، س��خنگوی س��ازمان 
آتش نش��انی، حداق��ل ۳٠ باب مغازه دچار حریق ش��دند. 
بس��یاری از دیواره و شیشه ها تخریب شده و پایین ریخته 
است. این تیمچه از سراهای قدیمی بازار است و شیشه های 

سقف در لحظات اولیه شکسته بود.
سرپرست میراث فرهنگی استان تهران نیز به محل اعزام 
شده تا میزان خسارت های احتمالی واردشده به این بخش 
را  بررس��ی و ارزیابی کند. تیمچه حاجب الدوله طبق اعلام 
اداره کل میراث فرهنگی، گردش��گری و صنایع دس��تی به 

تازگی مرمت شده بود.
تیمچ��ه حاجب الدول��ه یک��ی از بازارچه ه��ای اط��راف 
س��بزه میدان اس��ت که قدمت آن به دوره ناصرالدین ش��اه 
قاجار می رس��د و توس��ط »حاج علی خ��ان حاجب الدوله« 
س��اخته شده است. معماری سقف و تیمچه، آن را به یکی 

از جاذبه های تهران تبدیل کرده است.

بازار تهران که از زمان ش��اه تهماسب صفوی بنا گذاشته 
ش��ده، در س��ال ۱۳۵۶ در فهرس��ت آثار ملی ثبت شده و 
بارها نسبت به وضعیت وخیم ایمنی و احتمال آتش سوزی 

و تخریب گسترده آن هشدار داده شده است.

سال ۱۳۸۹ شورای فنی س��ازمان میراث فرهنگی، بازار 
تهران را ب��ا هدف صیانت از حریم آن و جلوگیری از ورود 
آس��یب هرچه بیش��تر به این اثر ارزش��مند، در فهرس��ت  

"میراث در خطر " قرار داد.

در مصوبه آن س��ال ش��ورای فنی آمده اس��ت: با وجود  
نظارت های جدی می��راث فرهنگی و اخطارهای متعدد به 
ش��هرداری در ش��رایط کنونی، بازار تهران از حیث ساخت 
و س��ازهای ناهمگون، توس��عه نامتعارف فضاهای تجاری، 
حذف فضاهای عمومی، وجود زواید و الحاقات غیرضروری، 
ناهنجاری ه��ای بص��ری و از طرف��ی وضعی��ت نابس��امان 
 سیس��تم تهوی��ه و اطفای حریق در مع��رض تهدید جدی

قرار دارد.
در بخش دیگری از این مصوبه تأکید ش��ده که توس��عه 
ناهمگون فضاهای پیرامون بازار و فش��ارهای زیادی که به 
لحاظ حمل و نقل و تردد پیاده و سواره بر بازار تهران وارد 
می ش��ود و نیز تغییر کاربری فضاهای تاریخی، فرهنگی و 
مسکونی پاساژ و انباری و از همه مهم تر اقدامات عمرانی و 
مرمت های غیراصولی انجام ش��ده در سال های اخیر این اثر 
ارزشمند تاریخی را در معرض خطر جدی قرار داده است.

شورای فنی سازمان وقت میراث فرهنگی سال ۱۳۸۹ در 
مکاتباتی با شهرداری تهران خواستار رفع برخی معضلات 
ب��رای جلوگیری از ورود آس��یب هرچه بیش��تر به این اثر 
ارزش��مند فرهنگی- تاریخی ش��ده اس��ت. این مطالبه به 
کرات در سال های مختلف به شهرداران بعدی انتقال داده 
شده است و با وجود آتش سوزی های مکرر، خطر و آسیب  

همچنان بازار تاریخی تهران را تهدید می کند.

آتش یکی از زیباترین بخش های بازار تهران را سیاه کرد

تیر خلاص به آخرین سکانس جشنواره فیلم فجر !
چهلمین جشنواره فیلم فجر که با ماجراهای زیادی همراه بود، سرانجام در مراسم 
پایانی با لو رفتن اسامی برگزیدگان به یک پایان شگفت ساز رسید؛ جشنواره ای که 
روز قبل از اختتامیه سیمرغ مردمی اش حذف شد و بدون هیچ توضیحی دقیق تر 

در این زمینه ، مراسم پایانی اش را برگزار کرد.
به گزارش ایسنا، آیین اختتامیه جشنواره فیلم فجر عصر جمعه ۲۲ بهمن ماه با 
حضور جمع زیادی از مدیران هنری،  هنرمندان، برخی سیاسیون و افرادی خارج 
از حوزه رسانه و هنر، سینما در مرکز همایش های برج میلاد برگزار شد، آن هم 
در حالی که در یک س��اعت اولیه مراس��م اسامی برنده ها به طور کامل لو رفت و 
در یکی از سایت های خبری منتشر شد. در چهلمین دوره جشنواره فیلم فجر که 
مش��روح آن در این لینک قابل مشاهده است، فیلم »موقعیت مهدی« با دریافت 
پنج سیمرغ بلورین و »علف زار« و »برف آخر« با چهار سیمرغ توانستند بیشترین 

جوایز این دوره از جشنواره را از آن خود کنند.
فیل��م  »ضد« با دو جای��زه و فیلم های »بدون قرار قبلی«، »بی رویا«، »دس��ته 

دختران«، و »نگهبان شب« با یک سیمرغ در رتبه بعدی قرار گرفتند.
در ادامه مروری گذرا داریم به حاشیه های این دوره:

+ محمد خزاعی رییس سازمان سینمایی  آماده صحبت درباره چند نکته بود 
ولی قبل از آن تاکید کرد که خودم تجربه اختتامیه را داش��تم، می دانم که همه 
دوس��ت دارند سراغ جایزه ها بروند. این جمله او با تشویق روبرو شد و خزاعی هم 
گفت حالا که دست زدید، همه را جمع می کنم و در مراسم تجلی اراده ملی می 

گویم.
+ در این مراسم که انتظار می رفت بعد از حاشیه های پیش آمده بر سر سیمرغ 
مردمی و درخواست انصراف تهیه کننده فیلم »ملاقات خصوصی« از داوری؛ دبیر یا 
رئیس سازمان سینمایی توضیحاتی ارائه کنند اما هیچ سخنی از حذف مهمترین 

جایزه جشنواره که از سوی تماشاگران اهدا می شد به میان نیامد!
+ با وجود تاکید زیادی که در شرایط فعلی کرونا به رعایت پروتکل های بهداشتی 
در تجمعها و مراسم این چنینی می شود هیچکدام از هیئت داوران هنگام اهدای 

جوایز ماسک نداشتند و حتی با برخی برگزیدگان، روبوسی هم می کردند.
+ در روزهای گذش��ته خبرهای مختلفی در فضای مجازی درباره تأثیر شهاب 
حس��ینی در داوری شنیده می شد و هنگام حضور در سالن زمانی که در جایگاه 
نشسته بود چنان اخمی بر پیشانی داشت که مانیتور سالن هم چند بار او را نشان 

داد و به سرعت در فضای مجازی دستمایه شوخی شد.
+ او هنگام اهدای جوایز از برخی همکاران خود به ویژه امین حیایی و نیز تورج 

الوند که برای گرفتن جایزه رضا میرکریمی آمد، استقبال گرمی کرد.
+ طولانی شدن زمان مراسم سبب حذف برخی تصاویر و ویدیوهای آماده شده 
برای این مراس��م شد و جوایز بخش س��یمرغ بی وقفه اهدا شدند تا زمان اهدای 
جای��زه بهتری��ن فیلم که در واقع آخرین جایزه هم بود و قرار ش��د در این بخش 
مروری بر اختتامیه های چهل دوره جش��نواره شود، اما همین وقفه سبب خالی 
شدن سالن شد. چون با وجود لو رفتن جایزه ها تقریباً همه می دانستند که فیلم 
"موقعیت مهدی" برنده این جایزه شده و به جز برخی افراد، بخش زیادی از سالن 

خالی شد.
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آگهی حق تقدم شرکت  آرمان پویش 
طرح )سهامی خاص(

بشماره ثبت 20801 و شناسه ملی 
10200263680

به اطلاع کلیه سهامداران  شرکت  آرمان پویش طرح ) سهامی خاص( 
بش��ماره ثبت 20801 و شناسه ملی 10200263680  می رساند. با 
عنایت ب��ه مصوبه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1400/11/07 و 
تفویض اختیارعملی نمودن افزایش سرمایه به هیئت مدیره ، نظر بر 
اینکه مقرر است سرمایه شرکت از مبلغ  10.000.000 ریال منقسم 
به 1000 س��هم 10.000 ریالی بانام به مبلغ 1.500.000.000 ریال 
منقس��م به 150.000سهم 10.000 ریالی بانام ) از محل واریز نقدی 
و مطالبات حال شده سهامداران از شرکت یا تواما و یا موارد دیگر 
مندرج ماده 158لایحه  اصلاحی قانون تجارت ( افزایش یابد از کلیه 
سهامداران محترم ش��رکت درخواست می شود از تاریخ نشر این 
آگهی بمدت 60 روز از حق تقدم خود نس��بت به خرید س��هام لازم 
استفاده نمایند و مبلغ اسمی خرید سهام را به حساب جاری شماره 
1-2188091-4-130ش��رکت نزد بانک س��ینا ش��عبه امام خمینی 
ک��د130 واریز و فیش مربوطه را به دفتر ش��رکت واقع در خیابان 
شهید حسن رضانژاد جنوبی ، ساختمان آرین پلاک 5 ، طبقه پنجم 
کد پس��تی 5163858480 تس��لیم نمایند. ضمنا هر سهامدار نسبت 
به یک سهم خود معادل149س��هم ،حق تقدم افزایش سرمایه دارد. 
بدیهی است پس از انقضاء مهلت مقرر، هیئت مدیره می تواند سهام 

باقی مانده را به سایر متقاضیان واگذارنماید.
 با احترام -هیئت مدیره شرکت
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مفقودى 
ارس ســورن  گســتر  دارو  شــرکت 

فرج علیپور درباره جشنواره موسیقی فجر می گوید: جشنواره موسیقی 
فجر دیگر چندان چنگی به دل نمی زند، در شأن پیشکسوتان موسیقی 
نیست و ضعیف است. در گذشته جشنواره موسیقی فجر کنسرت هایی 
در تمام س�الن ها، با تبلیغات گس�ترده و برنامه ریزی درس�ت داشت و 

خیلی پر هیجان برگزار می شد ولی اکنون سوت و کور است.
در س��ی وهفتمین دوره از جشنواره موس��یقی فجر، از سه هنرمند موسیقی از 
جمله مرتضی اعیان )نوازنده تمبک(، آذرنوش صدر سالک )مدرس هارپ( و فرج 
علیپور � نوازنده کمانچه، خواننده و از هنرمندان سرش��ناس موسیقی لرستان � 

تقدیر می شود.
به همین جهت تصمیم گرفتیم با فرج علیپور، هنرمند پیشکس��وت موسیقی 
مقامی لرس��تان که تا به حال بارها در جشنواره ها و فستیوال های جهانی حضور 

داشته است، درباره جشنواره موسیقی فجر گفت وگویی داشته باشیم.
علیپور در ادامه صحبت هایش درباره جشنواره موسیقی فجر به ایسنا می گوید: 
در گذش��ته گروه های زیادی از شهرس��تان ها در جشنواره موسیقی فجر شرکت 
می کردند که در همان جا با یکدیگر آش��نا و دوست شده و هر زمان که گروهی 
اجرا داشت، همه به تماشای آن می نشستند و بدین ترتیب با موسیقی هم آشنا 
می ش��دند. ولی امروز می بینیم که جشنواره موسیقی فجر دیگر از کیفیت سابق 
برخوردار نیس��ت؛ زیرا هر آنچه را که هزینه بردار بود مانعش ش��دند و اکنون در 

جشنواره تنها سر و صدا است که زیاد است.
ای��ن هنرمن��د ادامه می دهد: در گذش��ته زمان��ی که گروه های موس��یقی در 
جش��نواره حضور پیدا می کردند، دستمزد مش��خص و قابل قبول تری نسبت به 

اکنون داش��تند. ولی در دوره های اخیر شرایط به گونه ای دیگر شده است. مثلا 
چندی پیش با خود من برای برگزاری کنسرت در جشنواره تماس گرفتند و بنا 
بود در یک سالنِ ۳۰۰ تا ۴۰۰ نفره که با ظریفت کامل هم پر نمی شود، به اجرا 

بپردازم و در نهایت درصدی از فروش بلیط را هم به جشنواره بدهم.
این نوازنده کمانچه با بیان اینکه دعوت اجرا در جش��نواره را نپذیرفته اس��ت، 
توضیح می دهد: زمانی که ش��رایط حضور در جش��نواره را به این صورت دیدم، 
نپذیرفتم؛ زیرا ترجیح می دهم اگر بنا بر برگزاری کنس��رت است خودم این کار 
را با یک ش��رایط مناس��ب انجام دهم؛ چون می توانم سالنی با ظرفیت بالا کرایه 
ک��رده و قیم��ت روز را روی بلیط ها بگ��ذارم نه اینکه برای ی��ک مبلغ پایین به 

برگزاری کنسرت بنشینم. اگر قرار باشد با سیاست های جشنواره کنسرت برگزار 
کنم در نهایت چگونه می خواهم دس��تمزد اعضای گروهم را بدهم؟ از طرفی آن 
گروه هایی که ش��ناخته شده نیس��تند چگونه می خواهند بلیط فروشی و کسب 

درآمد داشته باشند؟
او درباره حمایت جش��نواره از هنرمندان موس��یقی می گوید: برگزارکنندگان 
جش��نواره موس��یقی فجر هزینه زیادی برای پخش بنرها و تبلیغات آن کرده اند 
ولی در آخر باز هم تماش��اگر کافی ندارد، پس بهتر نیس��ت در ش��رایطی که دو 
سال است کرونا همه ما را خانه نشین کرده است، هزینه های اضافی را به عنوان 
دس��تمزد به اجرای هنرمندانی بدهند که واقعا احتیاج دارند؟ جش��نواره بودجه  
دارد. این بودجه کجا می رود؟ همان را به هنرمندان بدهند تا بیایند اجرا کنند.

از این هنرمند درباه پیش��نهاد او برای ارتقای کیفیت برگزاری جشنواره سوال 
می کنیم. پاس��خ می دهد: حرف ما را گوش نمی دهند. خیلی س��ال ها گفته ایم و 
پیش��نهاد داده ایم ولی هیچ کدام عملی نشد و تکرار دوباره آن حرف ها فایده ای 

ندارد. چه بگویم؟ نگویم بهتر است.
در پایان از این خواننده پیشکس��وت موس��یقی لرس��تان درباره لزوم برگزاری 
جش��نواره موسیقی فجر می پرس��یم. می گوید: نمی دانم، شاید برگزاری آن برای 
س��ر و صدا کردن لزومی داش��ته باشد وگرنه که خیلی سوت و کور است، شور و 
حال قبل را ندارد و اصلا معلوم نیس��ت جشنواره ای هست یا نیست. به خصوص 
از زمانی که ویروس کرونا در کش��ور ش��یوع پیدا کرده اس��ت، مردم دیگر دل و 
دماغی ندارند، ناراحت هستند و می ترسند در سالن ها به تماشای اجرای کنسرت 

بنشینند.

فرج علیپور در آستانه تقدیر در جشنواره موسیقی فجر
این جشنواره فقط سر و صدا دارد!


